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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 

 
 

Πέμπτη, 20 Μαΐου 2021 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 
 
ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Κ. Χατζηδάκη   

    Εσωτερικών, κ. Μ. Βορίδη 
 
ΘΕΜΑ: «Αβεβαιότητα για τα ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠμεΑ» 
 
 
Κύριοι Υπουργοί,  
 
Σύμφωνα με τις ανακοίνωσες του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων, φέτος 
οι αιτήσεις για τα voucher προς την Ελληνική Εταιρεία Τοπικής Ανάπτυξης και Αυτοδιοίκησης 
(ΕΕΤΑΑ Α.Ε.) θα ξεκινήσουν αρχές Ιουλίου 2021, κάτι που φαίνεται να σημαίνει επανάληψη 
των περσινών παθογενειών με την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων αρχές Σεπτεμβρίου και 
τη δημιουργία τεράστιων προβλημάτων στην υλοποίηση των voucher και τη μειωμένη 
συμμετοχή των δημοσίων υπαλλήλων.   
Επιπλέον, οι απαραίτητες ΚΥΑ που θα προβλέπουν τους όρους ίδρυσης και λειτουργίας των 
ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠμεΑ, κατ΄ εξουσιόδότηση του ν. 4756/2020, δεν έχουν ακόμα εκδοθεί, με 
αποτέλεσμα δεκάδες ενδιαφερόμενοι φορείς, δημοτικοί και ιδιωτικοί, πιθανότατα δεν θα 
μπορούν να υποβάλουν συμμετοχή στο φετινό πρόγραμμα. 
Επειδή, η καθυστέρηση στην έκδοση των εφαρμοστικών ΚΥΑ συνεπάγεται σοβαρή βλάβη 
τόσο για τους ωφελούμενους (παιδία και γονείς) όσο και για τους  
φορείς που λειτουργούν βρεφονηπιακούς σταθμούς, ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠμεΑ, 
Επειδή, σύμφωνα με την ΚΕΔΕ, υπάρχει μεγάλος κίνδυνος, αν στο νέο πρόγραμμα δεν 
αλλάξουν οι όροι, κυρίως όμως στο σύστημα κατανομής των voucher και δεν αυξηθεί η 
χρηματοδότηση, τότε να μείνουν εκτός παιδικών σταθμών πάνω από 10.000 παιδιά και άλλα 
60.000 από τα Κέντρα Δημιουργικής Απασχόλησης (ΚΔΑΠ), 
Επειδή, τα ΚΔΑΠ και τα ΚΔΑΠμεΑ είναι σταθερός πυλώνας άσκησης κοινωνικής πολιτικής 
των ΟΤΑ και εδώ και δύο περίπου δεκαετίες, συμπληρωματικά στους βρεφικούς και 
παιδικούς σταθμούς, προσφέρουν υπηρεσίες στην καρδιά των αναγκών της οικογένειας, 
των γονέων και των ίδιων των παιδιών,  
Επειδή, τα ΚΔΑΠ παραμένουν κλειστά, παρά το ότι τα σχολεία όπου αυτά τα παιδία φοιτούν 
έχουν ανοίξει, 
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Ερωτάσθε κ. κ. Υπουργοί: 
 
 
1. Σε τι οφείλονται οι καθυστερήσεις στην έναρξη του προγράμματος των voucher για 

βρεφονηπιακούς σταθμούς, ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠμεΑ για το 2021-2022; Πότε θα εκδοθεί η 
ΚΥΑ για τη νέα προκήρυξη και τις προϋποθέσεις που θέτει, αναφορικά με τις θέσεις που 
θα καλυφθούν, τους δικαιούχους voucher και το ύψος της χρηματοδότησης για τις δύο 
δομές που εντάσσονται στους δήμους; 

2. Εξετάζει η Κυβέρνηση την αναπροσαρμογή όρων, συστήματος κατανομής των voucher 
και αύξηση της χρηματοδότησης ώστε να μην μείνουν εκτός παιδικών σταθμών πάνω 
από 10.000 παιδιά και άλλα 60.000 από τα Κέντρα Δημιουργικής Απασχόλησης (ΚΔΑΠ); 

3. Πότε θα εκδοθούν οι εφαρμοστικές ΚΥΑ του ν. 4756/20 για τα ΚΔΑΠ και ΚΔΑΠμεΑ;  
4. Πότε θα επαναλειτουργήσουν τα ΚΔΑΠ, αφού απευθύνονται σε παιδιά του δημοτικού 

τα οποία πηγαίνουν πλέον κανονικά σχολείο;  
 
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου     

 

 

Γιώργος Μουλκιώτης 

 

 

Ευαγγελία Λιακούλη 

 

 




